
Protokół z pierwszego posiedzenia Komitetu Rewitalizacji 

w dniu 8 marca 2021 roku 

 

Pierwsze posiedzenie Komitetu Rewitalizacji w kadecnji 2021 - 2023 odbyło się w formie 

mieszanej (osobiście oraz on-line) 08.03.2021 r. i zostało zwołane na wniosek Burmistrza 

Wołomina Elżbiety Radwan. 

Zgodnie z Zarządzeniem Nr 66/2021 Burmistrza Wołomina z dnia 18 lutego 2021 r. 

w sprawie powołania członków Komitetu Rewitalizacji Gminy Wołomin, w skład Komitetu 

wchodzą: 

 

   1. Izabella Sasin – przedstawiciel organizacji pozarządowej 

2. Teresa Wosińska - Mazo – przedstawiciel mieszkańców 

3. Halina Wojakowska – przedstawiciel Wołomińskiej Rady Seniorów 

4. Emilia Kowalik – przedstawiciel organizacji pozarządowej 

5. Włodzimierz Kotkiewicz – przedstawiciel wspólnoty mieszkaniowej 

6. Teresa Urbanowska – przedstawiciel organizacji pozarządowej 

7. Jacek Mościcki – przedstawiciel przedsiębiorców 

8. Małgorzata Witańska – przedstawiciel mieszkańców 

9. Łukasz Marek – przedstawiciel Gminy Wołomin, zastępca Burmistrza Wołomina 

10. Joanna Żero – przedstawiciel Gminy Wołomin, Naczelnik Wydziału Planowania 

Rozwoju 

11. Justyna Orzełowska - przedstawiciel Gminy Wołomin, pracownik Wydziału 

 Urbanistyki. 

Program spotkania obejmował następujące tematy: 

– Prezentacja slajdowa na temat roli i zadań Komitetu Rewitalizacji. 

– Wybranie Prezydium Komitetu. 

– Wstępna debata na temat dalszych działań komitetu. 

 

Burmistrz Elżbieta Radwan podziękowała zebranym za to, że zechcieli poświęcać swój czas 

dla dobra miasta. Wyraziła nadzieję, że wspólne działania rewitalizacyjne z mieszkańcami 

tego terenu, przedsiębiorcami, osobami, którym zależy na tym, żeby wołomińskie centrum 

objęte planem rewitalizacji odżyło na nowo. 

Członkowie komitetu dokonali wyboru Prezydium Komitetu. Przewodniczącym został 

jednomyślnie p. Jacek Mościcki. Na zastępcę wybrano p. Emilię Kowalik a sekretarzem 

została p. Teresa Wosińska - Mazo. Komitet zbierze się ponownie 12 kwietnia br. a jego 

członkowie planują, na prośbę przewodniczącego, przedstawić swoje pomysły i inicjatywy 

dotyczące rewitalizacji centrum miasta. 

Przewodniczący zwrócił także uwagę, że obszar ten jest niedoinwestowany a także 



pozbawiony zainteresowania ze strony radnych gminy i starostwa (tylko jeden z nich 

zamieszkuje na tym terenie). 

Zebrani poruszyli także kwestie ew. współpracy komitetu z organizacjami pozarządowymi w 

sferze rewitalizacji. 


